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Bestyrelsesmøde i Fotoklubben Focus 
Dato: 08. 01. 2025, Kl. 19.00 

Hos Henning Gade Sørensen. 

Referat nr:  2025-01 

Deltagere:  Dan Petersen, Henning Gade Sørensen, Karl Erik Meilstrup, Niklas Dalsjø, Karsten 

Pedersen, Benny Stæhr og Birgitte Strunge (referent). 

Fraværende: Ingen. 

Dagsorden: 

1 Godkendelse af seneste referat 
Ingen bemærkninger. 

2 Formanden orienterer 
Formanden havde ingen orienteringspunkter. 

3 Planlægning af generalforsamling 

Forslag til indkaldelse til generalforsamlingen 20. februar 2025, kl. 19, blev gennemgået. 

Det skal, jf. vedtægtens § 10, stk. 1, tilføjes til indkaldelsen, at bestyrelsen har forslag til ændringer af 

§ 3, stk. 4, og § 7, stk. 10, i klubbens vedtægter. 

Medlemmerne får indkaldelsen på mail senest den 30. januar 2025, med bestyrelsens forslag til æn-

dringer af vedtægterne m.v. 

Benny sender forslag til vedtægtsændringerne til Dan, der sender indkaldelse ud til medlemmerne.  

Det foreløbige forslag til ny hjemmeside bliver vist på generalforsamlingen. 

Birgitte laver powerpoint til generalforsamlingen. 

Regnskabet   

Regnskabet forelægges generalforsamlingen.  

Der er i regnskabet for 2024 et underskud, og bestyrelsen er enig om, at det er ok henset til den rela-

tivt høje kassebeholdning. 

På generalforsamlingen vil en enig bestyrelse foreslå, at kontingentet forhøjes fra 300 kr. til 400 kr. 

per halvår. Dette i lyset af det kommende jubilæum, og kommende udgifter til foredragsholdere, ny-

indkøb, generelle prisstigninger m.v. Altså for at fremtidssikre muligheden for aktiviteter og indkøb af 

udstyr. 
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Henning tilføjer udgifter til foredrag og fejring af jubilæum til budgettet.  

 

  

4 Kassereren orienterer 
Der er nu 38 medlemmer.  

Kassebeholdningen er 75.122,- 

5 Billedsekretæren orienterer 
Kristian Breinbjerg holder foredrag den 30. januar.  

6 Webmaster orienterer 
Niklas, Benny og Birgitte arbejder videre med den nye hjemmeside. 

7 Nyt fra grupper og udvalg 
Grupperne fungerer fortsat. 

Medlemmer er meget velkomne til at møde op til Lightroom/nørdeaften – tilmelding er ikke nødven-

dig. 

8 Klubprogram og andre aktiviteter 

8.1 Klubprogram 

Klubprogrammet blev lagt fast frem til sommerferien. 

Nogle medlemmer har foreslået at arbejde med ”Det naturlige billede”. Det bliver sat på program-

met.  

9 Eventuelt og diverse 
Der er forslag om nye reoler til ”oprydning” i klubbens rum. Mål m.v. undersøges med henblik 

på indkøb af reoler.   

10 Næste bestyrelsesmøde 
Det må den nye bestyrelse lægge fast. 


